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Protokoll fiirt vid extra fiireningsstämma i Brf Jernbron 2014-10-07

§ I Stiimman öppnades av Yvonne Flambe.

§ 2. Dagordningen godkiindes.

§ 3. Till sfiimmans ordfbrande valdes Yvonne Flambe.

§ 4. Stämmans ordförande utsåg Ulf Numan till protokollforare.

§ 5. Till justerare och tillika rösträknare valdes Gunhild Kullenberg och Thomas

Roland.

§ 6. Förklarades att stiimman blivit i stadgeenlig ordning utlyst.

§ 7. Förtecl$ing upprättades över närvarande medlemmar från I I bostadsrätter.

Förteckningen bileggs detta protokoll @ilaga l).

§ S. lindring av stadgar enligt tidigare utsänt förslag. lindringarna antogs forsta gången vid

ordinarie foreningsstiimma 201446-03. Den exta föreningsstämman godkiinde enhiillig

alla stad geändringama.

§ 9. Redogörelse av utedningsuppdraget som styrelsen fick avseende kollektivt bredband, IP-

telefoni och digital TV vid ordinarie foreningsstiimma. Gudmund Danielsson foredrog

resultatet av den enkiit som styrelsen skickat till samtliga 5l medlemmar.

29 svar hade inkommit. 20 svar var positiva till kollektiu bredband, 9 svarade Nej.

9 var intresserade av IP+elefoni, 19 svarade att de inte var intresserade.

13 svarade att de var intesserade av digital TV, 14 var inte intresserade.
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Mot bakgrund av att styrelsem menar au det skulle krävas en kvalificerad majoritet av

föreningens 51 bostadsrätter for inforande av kollektiv anslutning till bredband, IP-

telefoni eller digital TV, beslutade stämman efter grundlig diskussion att styrelsen inte

skulle gå vidare med ärendet och att forslaget på detta siitt skulle anses besvarat.

§ 10. Ordningen i vårt gemensamma soprum diskuterades. Stiimman beslutade att uppdra till

styrelsen att skicka en skrivelse till alla brukare om hur soprummet frr användas.

§ 11. Stiimmans ordforande avslutade mötet.

Vid protokollet:

/,

i /,iitl t'ii ,in--
Ulf Numan

Justeras:

/l
/ L l.'t'

t

,{ia ,,'

"-."f*, /'
-i-- , Ir/i/c /,1fttltDL

i f>trc5
Tomas Roland

nhild Kullenberg


